

Verslag

Datum	8 mei 2023
Tijd	20.00-22.00 uur
Plaats	Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd
Aanwezig	<p><i>Aanwezig:</i> Sirkka (voorzitter), Yvonne (secretaris), Marcel (algemeen bestuurslid), Anne en Egon (wg Groen), Frans, Jurjen ('t Woerdje), André, Jacq, (bewoners), Kelly (mediacoördinator) Manouk (Fotografe, journalist), Wietske (SWOA), Faysal, Harm-Jan (TLO), Jan Klaver (beheerder Vivare), Angelique Boot (Vrijwilligerscoördinator)</p> <p>Afgemeld: Bea, Kevin, José, Mascha, Nanna, David, HansPaul</p>
1.	<p>Welkom voorstelronde en vraag van de voorzitter 'hoe zitten wij erbij'</p> 
2.	<p>Verslag vorig platformoverleg 20 maart Het verslag is goedgekeurd. Naar aanleiding van het verslag: In het verslag stond dat de kleine poort op Koningsdag zou worden afgesloten. Dit om brommers/fietsers niet tussen de kinderen door te laten rijden. Maar de poort was niet gesloten. Reactie teruggeven aan sport- en wijkcentrum om volgend jaar hier wel gevolg aan te geven en anders duidelijker te communiceren als er toch geen gevolg wordt gegeven aan een verzoek van deelnemers van het wijkplatform, ook als dat wel is toegezegd. Communicatie is hierin essentieel.</p>
3.	<p>Mededelingen bestuur</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Afscheid penningmeester per 1 juni;</i> De reden dat onze wegen scheiden is verschil van inzicht en (mis)communicatie die de samenwerking in de weg zaten. Wij horen het graag als iemand binnen zijn/haar netwerk iemand weet die deze rol zou willen overnemen. • <i>Ontmoetingsplek in wijk realiseren;</i> Positieve reactie na oproep Poll via Facebook. Meerdere personen hebben zich aangemeld om mee te helpen brainstormen. De behoefte is een eigen (wijkcentrum)plek waar meerdere mogelijkheden zijn van koffieochtenden, kinderspeelochtenden, workshops, vergaderingen enzovoort. Wietske wil in de communicatie meegenomen worden. Frans wil graag hier iets over in Het Woerdje nr 4 opnemen. Tekst is aangeleverd. • <i>Voorstellen Vrijwilligerscoördinator Angelique Boot;</i> Angelique wordt onze Vrijwilligerscoördinator. Zij gaat taken, die nu op bordje van Yvonne liggen, overnemen (communicatie werkgroepen, mailinglijst, attenties, BBQ regelen en andere hand en spandiensten voor de vrijwilligers). De rol zal gaandeweg vorm krijgen naar behoefte. Yvonne zal samen met Angelique richting de werkgroepen dit nog per mail communiceren. Succes Angelique!

	<ul style="list-style-type: none"> • <i>HHR en organogram wijkplatform;</i> Opmerking per mail ontvangen van David: Is het noodzakelijk om de werkgroepen bij naam te noemen? Wat als er iets wijzigt, moet je dan het HHR bijstellen. Neemt het bestuur mee. Opmerking Wietske als bewoner Appegaard/Overmaat: het staat heel zwart/wit dat deze buurt er niet bij hoort, maar klopt dat wel? <ul style="list-style-type: none"> - Kadastraal hoort het bij Rijkerswoerd - Qua subsidie/wijkbudget is dit onduidelijk - Qua sentiment is een groot deel van deze buurt gericht op Kronenburg Harm Jan en Faysal gaan uitzoeken hoe het wijkbudget/subsidie verdeeld is en koppelen dit terug. Mogelijk dat zij (TLO) onder de bewoners van Appelgaard/Overmaat een referendum houden waar zij bij willen horen.
4.	Boa's en wijkagenten Helaas door beperkte personele bezetting en rooster geen tijd om aanwezig te zijn, maar zou iets op de mail zetten. Het bestuur vraagt dit na bij Kevin.
5.	Team Leefomgeving <ul style="list-style-type: none"> - Vraag vanuit André welke prullenbakken door wijkbewoners worden geadopteerd (bij WC) en of er stickers zijn om dit aan te geven. <ul style="list-style-type: none"> o Harm Jan zoekt dit uit en neemt hier contact over op met André. - Er zijn 15 dogdisposals geplaatst, bestickerd en gevuld. Er komen nog 25 reverse graffiti's door heel Rijkerswoerd, gevraagd wordt om één sjabloon met een leuke pakkende tekst vanuit de werkgroep aan te leveren. En de vraag de dogdisposals actief te promoten op diverse sociaals van wijkplatform. - Busstation Kronenburg waar nu één weg van Burg. Master is afgesloten wordt eind mei vrijgegeven. Groningensingel zal daarna op de schop gaan. - Harm Jan gaat nog bij Bart Ligtenberg informeren over de WhatsApp borden her te plaatsen in Rijkerswoerd. Destijds is dit akkoord gegeven door Bart om vanuit de gemeente deze herplaatsing te bekostigen.
	Mededelingen werkgroepen wijkplatform
6.	Activiteiten Evaluatie Koningsdag, er waren veel positieve geluiden, het weer zat natuurlijk ook mee, alles was gratis waar men zeer enthousiast over was. Muziek stond iets te hard en teveel één en hetzelfde graag wat meer variatie en niet alleen maar Nederlandstalig. De muziek die optrad van Mofasa Village vond iedereen heel erg leuk. Rookvrije plaats dus mensen de volgende keer daarop aanspreken of in iedergeval niet waar de kinderen spelen roken!
7.	Communicatie/presentatie huisstijl (Manouk/Kelly) Zeer goede presentatie, hand-outs liggen klaar om e-mailhandtekening in te richten. Bij problemen kan men Kelly of Manouk bevragen. Iedereen is zeer enthousiast en blij met deze herkenbare huisstijl.
8.	Cultuur (Kelly/Yvonne) <ul style="list-style-type: none"> - Open Podium brainstorm oproep is positief op gereageerd. Binnenkort zal hier (half mei/begin juni) een aantal bewoners die zich hiervoor hebben aangemeld over brainstormen hoe dit verder vorm krijgt. Kelly bedankt voor de wervende tekst op de sociaals. - Focus à Locus evaluatie zijn Wietske en Yvonne bij aanwezig geweest er was veel animo. Beide dagen werden druk bezocht en punten voor

aandacht zijn geëvalueerd (bezorging en duidelijkheid folder).

9.

Groen (Anne)

Een kort overzicht van de activiteiten

3 april een avond buiten op het groenterrein van de H.P. Marchantstraat bij het appartementencomplex. 10 bewoners hebben meegepraat over de invulling van het terrein. Martijn van Duuren heeft de plannen toegelicht. Marieke Piekema van de gemeente gaat een voorstel binnen een paar weken doen.

Op 14 april hebben de studenten van Van Hall Larenstein hun plan op de Stadslandbouw gepresenteerd, voor een gemengd gezelschap: leden van het wijkplatform, vrijwilligers van de Stadslandbouw en de werkgroep Groen Rijkerswoerd. Het onderzoeksrapport komt bij groen op de site. Hoe verder is nu onderwerp van overleg. Er komen al een tweetal stukjes in het volgende Woerdje.

Aanplant groen op de George Marshallstraat is nu klaar. 15 bewoners hebben zich aangemeld voor het onderhouden van zowel de groenperken als de buurttuin.

Op 21 april hebben een aantal leden van de werkgroep een toelichting gekregen op de Groene Route in Malburgen en hebben we enkele gerealiseerde delen bekeken. Een inspirerende, soms ontvullende, ervaring.

Op Koningsdag 27 april had het wijkplatform ons een standje bezorgd. Vandaaruit hebben we 140 preitjes voor een bijtje (suggestie van Arnhem Zoemt) uitgedeeld en veel geanimeerde groengesprekjes gevoerd met jong en ouder en alles ertussen in.

Op 8 mei hebben we met Henk Wentink (gemeente, bomenfonds) en Kiki Stielstra (ontwerper, gemeente) een rondgang rond het winkelcentrum gemaakt. Van de beheerder van het centrum hadden we al een ontwerp voor de binnenkant gezien. Er zijn wat aanbevelingen, vooral t.b.v. tegengaan hittestress die we zullen inbrengen.

Wij worden veel benaderd over onderhoud (niet altijd gezellig) en de aanschaf van bakken voor lantaarnpalen. Wij willen toch vooral investeren in duurzaam groen, maar wellicht een aanschafmogelijkheid via het wijkplatform (korting op hoeveelheid) of een prijsvraag of zo. Er is ook een gesprek geweest met een bewoner aan het groene plein. Zij maakt zich erg zorgen over de in haar ogen te intensief gebruik ervan en de gebrekkige inspraak die bewoners hebben gehad bij de veranderingen.

Vraag aan gemeente en TLO om alsnog een mogelijkheid te overwegen om met deze mevrouw in gesprek te gaan. (wij kennen de voorgeschiedenis niet, maar het lijkt ons een goed initiatief). Mevrouw wilde op de vergadering komen, maar heeft gezondheidsproblemen, daarom stip ik dit aan.

Plannen voor de komende tijd:

Er wordt een gesprek gepland met de gemeente over plannen voor het biodiverser maken van het Ossietzkyplantsoen om meer vogels en insecten te lokken en er ook bij een deel een educatieve functie te geven in samenwerking met het IVN. Bewoners worden erna geïnformeerd en gevraagd naar hun mening over de plannen en evtuele medewerking.

	<p>Bij de wijkgroenagenda is er een suggestie ingediend over een grasveld bij een trafohuisje in de Glenn Millerstraat, daar gaan wij meer bewoners bij betrekken. Het idee is er een vlindertuin te creëren.</p> <p>Wij gaan de gemeente (Anne Luijten en Esther Hoogendoorn) voorstellen een tweemaandelijks overlegmoment in te plannen. Dit om de plannen en groeninitiatieven beter te coördineren en structureren. Er zijn diverse initiatieven waar wij niet van op de hoogte zijn: Boomspiegels Mahatma Gandhi weg zijn afgetekend, op de Simon Vestdijksingel wordt door de gemeente ook aan vergroening gewerkt.</p> <p>Op 25 mei wordt een educatief bijenproject geopend op de Korenmaat. 15.00 uur.</p> <p>Aandacht voor de soms wat negatieve acties van wijkbewoners: Gerbrandysingel, planten rondom het trafohuisje zijn verdwenen, nieuw boompje achter Billy Holidaypad afgezaagd, takken van een boom bij speeltuintje Willem Dreessingel afgezaagd.</p>
10.	<p>Hondenbezit (Yvonne op verzoek Ronnie) Wie woont bij Skatebaan (Groene Plein) en begin Henri Fonteinstraat om dogdisposal te adopteren? Geen belangstellende dus voorstel om deze oproep op Facebook te plaatsen.</p>
11.	<p>Veilig in de Wijk (Marcel) André geeft aan dat vanaf de Aldi op WC parkeerplaats de Kempenaersingel oprijden auto's daar geen voorrang (uitrit) hebben maar er zijn regelmatig aanrijdingen of bijna aanrijdingen. Hoe kunnen wij dit nog extra benadrukken?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Via Fixi verzoeken dit aan te geven. - Vraag om nogmaals via socials de Fixi App van de gemeente onder de aandacht te vragen. Faysal neemt actie om dit te promoten en vraagt ons ook om te delen, dit om deze mogelijkheid breder onder de aandacht te brengen.
12.	<p>Redactie/Het Woerdje (Jurjen/Frans)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kopij is een week naar voren geschoven om de drukker meer tijd te geven, zodat Het Eoerdje ook volgens plan kan worden bezorgd. - Het Woerdje en redactie website e.d. maken nu gebruik van één emailadres namelijk redactie@rijkerswoerd.net Dat zorgt voor meer éénheid en duidelijkheid voor bewoners. En beide bloedgroepen zijn op de hoogte wat er binnenkomt om een betere verdeling te maken wat in Het Woerdje en op de website/socials geplaatst kan worden (data afhankelijk etc.).
13.	<p>Rondvraag Sirkka geeft aan dat wij als wijkplatform graag een Heidag willen organiseren voor de vrijwilligers/werkgroepen om samen te kijken hoe wij verder gaan de komende jaren. Wie wil meedenken hoe wij dit vorm kunnen geven. Faysal geeft aan hier HansPaul in te betrekken.</p> <p>David, aangegeven afwezig te zijn had nog wel een toevoeging: Eind deze maand wordt er een bijeenkomst georganiseerd met een beperkt aantal geïnteresseerden in de deelauto om te kijken of we gezamenlijk meer voor elkaar kunnen krijgen. Zodra een datum geprikt staat zullen wij dit ook communiceren naar eventueel andere geïnteresseerden die dit nog niet hebben gemeld bij ons. Daarnaast is begin juni ook een presentatie van de cursisten die een onderzoek hebben uitgevoerd naar de alternatieve verwarmingsmogelijkheden van</p>

	<p>de wijk. Deze bijeenkomst zal waarschijnlijk openbaar zijn, het rapport gaan wij nog een artikel over maken voor Facebook en/of t Woerdje.</p> <p>Iedereen bedankt voor zijn/haar aanwezigheid, het was een fijn overleg en 21.47 uur was de eindtijd.</p>
--	---

YN_20230508